
 

 

 

 

 

 

 

Reakce děkana Fakulty sportovních studií Masarykovy univerzity na Otevřený dopis žádající 

veřejné vysvětlení rozhodnutí o neprodloužení smlouvy Mgr. Svatavě Novákové a revizi tohoto 

rozhodnutí 

 

Vážení studenti, absolventi a signatáři dopisu, 

  

vážím si Vašeho podnětu a zájmu o předmět Vodní turistika, který bude i do budoucna nedílnou 

součástí bohatého portfolia kurzů nabízených Fakultou sportovních studií Masarykovy univerzity 

v rámci celouniverzitní tělesné výchovy. 

 

Rozhodnutí neuzavřít s Mgr. Svatavou Novákovou pracovní smlouvu na další období poté, co její 

stávající smlouva skončí, patří ke standardním nástrojům řízení personálních nákladů a politiky na 

jednotlivých pracovištích. Při rozhodování v takovýchto situacích vycházím z doporučení 

vedoucích kateder, ekonomické situace pracovišť i fakulty jako celku a dlouhodobé strategie 

efektivnosti a rozvoje. Nejinak tomu bylo v případě Mgr. Svatavy Novákové. 

 

Věřím, že předmět Vodní turistka, který byl na fakultě rozvíjen ještě před nástupem Mgr. Svatavy 

Novákové a který v poslední době nebyl již mezi studenty tolik žádaný, bude i v budoucnu splňovat 

vysoké nároky na kvalitu poskytovaného vzdělání a na individuální přístup ze strany stávajících 

studentů i nových zájemců. 
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